
Саша Бурсаћ 

Питање постављено Савјету министара БиХ –„Шта је с интервенцијом против комараца 

коју је обећао Савјет министара? Молим да ми се одговори зашто је на сједници 

Представничког дома Парламентарне скупштине обећано да ће Савјет министара 

интервенисати, а до тога ипак није дошло. Људи из поплављених подручја су се надали 

интервенцији јер су медији пренијели обећање Савјета министара, па сматрам да би 

било коректно бар се извинити људима угроженим поплавама ако се не мисли ништа 

урадити.“ 

 
 


